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بازگشت ورزش به شهرداری تبریز
رئیس کمیسلون شلورای اسللامی کلانشهر 
تبریز گفت: با رویکردی متفاوت سازمان ورزش 

شهرداری تبریز احیا می شود.
ب��ه گزارش عصرآزادی آنلاین، پرویز هادی در مورد 
احیای باشگاه ش��هرداری تبریز اظهار داشت: فردا در 
جلس��ه فوق العاده شورای اسلامی شهر تبریز موضوع 
احیای س��ازمان ورزش شهرداری تبریز در دستور کار 
قرار گرفته و انشاالله با نگاه مثبت اعضای شورای شهر 
تبریز ش��اهد احی��ا و فعالیت دوباره س��ازمان ورزش 

شهرداری تبریز خواهیم بود.
وی گفت: البته در صورت احیا سازمان ورزش شاهد رویکرد متفاوت نسبت به گذشته بوده 
و اولویت و هدف اصلی سازمان ورزش شهرداری تبریز توسعه زیرساخت ها  و اماکن ورزشی و 

توجه و گسترش ورزش همگانی است.
عضو شورای اسلامی کلانشهر تبریز افزود: در بحث ورزش قهرمانی فقط در رشته هایی که 
مدعی بوده و با نفرات بومی در مس��ابقات ش��رکت کرده و هیچ مربی و بازیکن غیربومی در 

تیم های سازمان ورزش شهرداری حضور نخواهد داشت.
پروی��ز هادی در مورد فوتبال هم گفت: در فوتبال هم در س��طح پایه در مس��ابقات حضور 
خواهیم داشت و  هدف استعدادیابی جوانان فوتبال تبریز است و زمینه را برای رشد و پیشرفت 

این عزیزان فراهم کرده و به شکل گذشته در رشته فوتبال تیمداری نخواهیم کرد.

درخشش ورزشکاران آذربایجان شرقی در  رومانی
ورزشلکاران آذربایجان شلرقی در نخسلتین 
حضورشلان در رقابت های کشور رومانی خوش 

درخشیدند.
به گزارش خبرگزاری عصرآزادی آنلاین؛ رقابت های 
پرورش اندام ، فیزیک کلاس��یک و فیزیک   در کش��ور 
رومانی  برگزار ش��د که به��روز تابانی در اولین تجربه 
حرفه ای خودش در یک رقابت بسیار نزدیک توانست 
حرفه ای های سنگین  وزن را کنار بزند و بعد از رافائل 
براندائو و سامس��ون داوودا صاحب مدال برنز ش��ود و 
جایزه س��ه هزار دلاری را کس��ب کند و سعید رونقی مقام چهارمی رشته فیزیک کلاسیک و 

عباس موسی نژاد مقام اول رشته فیزیک را کسب نمودند .

 جلسه مدیران مالی ۴ باشگاه لیگ برتری
با مدیران سازمان لیگ

مدی�ران امور مالی ۴ باش�گاه لیگ برتری امروز در س�ازمان لیگ حاضر 
شدند و گزارش مالی باشگاه خود را دریافت کردند.

سید مصطفی احمدی مدیرمالی باشگاه استقلال، احسان اسدی مدیر مالی باشگاه 
آلومینیوم اراک و محمد مصطفی محمدی مدیر مالی باشگاه مس رفسنجان و سید 
ناصر محزون مدیر مالی باش��گاه فجر شهید سپاس��ی در سازمان لیگ حاضر شدند 
و در نشس��تی مش��ترک با صادق درودگر مدیر امور تبلیغات س��ازمان لیگ و رضا 
ش��کاری خزانه دار س��ازمان لیگ ضمن دریافت گزارش مال��ی فصل ۱۳۹۹-۱۴۰۰ 
مربوط به باشگاه خود را در مورد نحوه درآمدها و چگونگی تقسیم آن بین باشگاه ها 

نیز گفت وگو شد.
مدی��ران ۱۲ باش��گاه لیگ برتری دیگ��ر نیز به ترتیب در روزه��ای آینده  در این 
نشس��ت حاضر خواهند شد و گزارش های مالی باشگاه های خود را دریافت خواهند 

کرد.

عضویت ۱۵ ورزشکار منتخب کمیسیون ورزشکاران 
کمیته المپیک نهایی شد

در پی عدم اعتراض به نتایج انتخابات کمیس�یون ورزشکاران کمیته ملی 
المپیک در مهلت مقرر، انتخاب ۱۵ ورزش�کار عضو این کمیسیون نهایی و 

قطعی شد.
انتخابات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک از ۹صبح روز جمعه ۲۱ آبان تا 
ساعت ۱۶ برگزارشد که از ۱۳۲ رای ماخوذه و پس از تطبیق با آیین نامه کمیسیون 

ورزشکاران پانزده نفر بعنوان اعضای کمیسیون ورزشکاران انتخاب شدند.
پیش از این اعلام شده بود که هرگونه اعتراض به انتخابات کمیسیون ورزشکاران 
۴۸ س��اعت پس از برگزاری انتخابات باید اعلام ش��ود و از آنجایی که پس از زمان 
مقرر هیچ  گونه اعتراضی صورت نگرفت انتخاب ۱۵ ورزشکار کمیسیون ورزشکاران 
قطعیت پیدا کرد. بر این اس��اس س��جاد گنج زاده، حسن یزدانی، ذبیح اله پورشیب، 
احس��ان حدادی، بهداد سلیمی، امین بوداغی، شهربانو منصوریان، مجتبی عابدینی، 
زهرا نعمتی، فرزانه فصیحی، حمیده عباس��علی، مصطفی نودهی، محمدرضا گرایی، 
نجمه خدمتی و حس��ین ساوه شمشکی اعضای جدید کمیسیون ورزشکاران کمیته 
ملی المپیک هس��تند که ط��ی روزهای آتی رئیس و دبیر کمیس��یون را انتخاب و 

نماینده خود در هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک رامعرفی می کنند.

با درخواست مدعیان آسیایی؛

احتمال تغییر زمان برگزاری رقابتهای جهانی کشتی 
در سال ۲۰۲۲

همزمانی مس�ابقات کش�تی بازی های آسیایی در س�ال ۲۰۲۲ و پیکارهای جهانی 
همین سال باعث شده تا احتمال تغییر زمان این مسابقات مطرح شود.

طبق تقویم اتحادیه جهانی کشتی قرار است رقابت های کشتی قهرمانی جهان طی روزهای 
۱۹ تا ۲۷ ش��هریور سال ۲۰۲۲ به میزبانی بلگراد صربستان برگزار شود. این در حالیست که 
طبق همین تقویم مسابقات کشتی بازی های آسیایی نیز بلافاصله بعد از ۳ روز و طی روزهای 

۳۰ شهریور تا ۲ مهر در چین برگزار خواهد شد.
این تقارن زمانی و فاصله کوتاه بین این دو رویداد جهانی و آس��یایی باعث شده تا بسیاری 
از کشورهای مدعی قاره کهن با این زمانبندی به مشکل برخورد کنند و خواستار تغییر زمان 

رقابت های جهانی شوند.
گفته می شود بیش از ۳۰ کشور از قاره آسیا از جمله ایران در حال رایزنی با اتحادیه جهانی 
کش��تی هستند تا زمان برگزاری رقابت های جهانی ۲۰۲۲ صربستان به زمان دیگری موکول 

شود
البته هنوز هیچ تغییری از س��وی اتحادیه جهانی کش��تی قطعی و نهایی نیست و متولیان 
فدراس��یون کش��تی کش��ورمان در انتظار تصمیم اتحادیه هس��تند تا در ص��ورت مخالفت با 

درخواست مدعیان آسیایی، تمهیدات ویژه ای در این خصوص اتخاذ کنند.

معرفی نفرات راه یافته به مرحله یک هشتم نهایی 
مسابقات تنیس

رقابت ه�ای تنیس ۱۰۰۰ امتیاز آپت با مش�خص ش�دن نف�رات راه یافته به مرحله 
یک هشتم نهایی پیگیری شد.

رقابت ه��ای تنی��س ۱۰۰۰ امتیازی آپت ، جام یورو کف ک��ه از روز ۱۲ آبان ماه به میزبانی 
باش��گاه آپت آغاز شده، با برگزاری رقابت های مرحله یک شانزدهم نهایی ادامه یافت و نفرات 

راه یافته به مرحله یک هشتم نهایی مشخص شدند.
حمیدرضا نداف، کیارش رس��ام نژاد، فرزاد رحیمی، محم��د خوش خلق، محمد مهبد، امیر 
ادبجو، کیارش س��وری، محمد کتیبه، معین محمدی، س��ینا مقیمی، آرش س��وری، سامیار 
الیاسی، ایمان حسینی، سینا یوسف زاده، اصلان منتخب و معین معظم ۱۶ بازیکنی بودند که 

با برتری مقابل حریفان خود به مرحله یک هشتم نهایی راه یافتند.
مس��ابقات تنیس آپت که ۹۰ میلیون تومان جای��زه نقدی برای نفرات برتر اختصاص یافته 
اس��ت، با س��رداوری امین مهدویان برگزار می ش��ود و روز ۲۸ آبان نیز با معرفی برترین ها به 

پایان خواهد رسید.

رئیس فدراس�یون والیبال گفت: خوشبختانه 
در ج�ام ملت ها ب�ا کادر کاملا ایران�ی قهرمان 
ش�دیم تا ناکامی ه�ای المپی�ک و لیگ ملت ها 

جبران شود.
محمدرضا داورزنی در نشس��ت سه ساعته کمیته 
فنی فدراس��یون والیبال با موضوع بررس��ی عملکرد 
والیب��ال ایران در س��ال ج��اری و برنامه ریزی برای 
رویدادهای مهم سال آینده برگزار شد، گفت: فرآیند 
تصمیم گیری برای انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال 
ای��ران در کمیته فنی انجام ش��د و در نهایت منجر 
به انتخاب آلکنو ش��د اما این س��رمربی انتظارات را 

برآورد نکرد.
وی با تاکید بر این که با هر درخواستی که ازسوی 
کادر فنی تیم ملی بزرگس��الان برای حضور شایسته 
در لی��گ ملت ه��ا و بازی های المپیک مطرح ش��د، 
موافق��ت کردیم، گفت: به خاطر ش��رایط کرونا تنها 

بازی های تدارکاتی برای این تیم انجام نشد.
رئیس فدراس��یون والیبال با بی��ان این که به دلیل 
نتای��ج به دس��ت آمده در ای��ن دو روی��داد از مردم 
عذرخواه��ی کردیم، افزود: بعد از نتیجه نگرفتن تیم 
ملی در این مسابقات اظهاراتی مطرح شد که عدالت 
کامل در آن رعایت نشده بود. رفتن به المپیک خود 
یک موفقیت در والیبال محس��وب می شود اما قبول 
داریم که نتایج به دس��ت آم��ده در المپیک توکیو و 

لیگ ملت ها به دور از انتظار بود.
وی ادامه داد: همه از فرآیند المپیک درس گرفتیم 
ک��ه در آینده و در اینگونه نشس��ت ها از این تجارب 
باید اس��تفاده کنیم تا در نهایت والیبال ایران حضور 

شایسته ای در رویدادهای مهم جهان داشته باشد.
 داورزن��ی با یادآوری این که درباره نفرات ش��رکت 
کننده تی��م ایران در بازی ه��ای المپیک و قهرمانی 
مردان آسیا نیز در مش��ورت با کادر فنی تیم ملی و 
کمیته فنی، به این نتیجه رس��یدیم که در قهرمانی 
مردان آس��یا ب��ا ترکیب تیم جوانی ش��رکت کنیم و 
خوش��بختانه در ج��ام ملت ها با کادر کام��لا ایرانی 
قهرمان ش��دیم تا ناکامی های المپیک و لیگ ملت ها 

جبران شود.
وی تاکید کرد: به عقیده اکثر کارشناسان والیبال، 

تیم مل��ی ای��ران در قهرمانی مردان آس��یا عملکرد 
بس��یار خوبی داش��ت. ژاپن در قهرمانی مردان آسیا 
ب��ا تمام توان ب��ه میدان آمد و ب��رای قهرمانی آماده 
 ش��ده ب��ود که با شکس��ت برابر ایران ب��ه این هدف 

نرسید.
رئیس فدراسیون والیبال تصریح کرد: برای قهرمانی 
جوان��ان جهان نی��ز برنامه ریزی کردی��م اما نتایج بر 
اس��اس پیش بینی ها پیش نرفت. یکی از مش��کلات 
این مس��یر به موقع حاضر نش��دن بردیا سعادت در 
تی��م جوانان ایران بود. در ای��ن زمینه تمام مکاتبات 
وجود دارد و متاسفانه طرف کره ای اطلاعات مربوط 
به مشکلات جسمانی این بازیکن را به موقع به ایران 
اعلام نکرد. موضوعی که به تیم آس��یب زد و تعادل 

تیم را برهم زد.
وی با بیان این که بازی نخس��ت تیم جوانان ایران 
با بلژیک بود و بردیا باید به این مسابقه می رسید که 
اینگونه نش��د، گفت: اگر بردیا سعادتِ لیگ ملت ها، 
به موقع و سالم به مسابقات جهانی ایتالیا می رسید، 
حتما نتایج به گونه ای دیگر رقم می خورد. البته این 
تجربه را هم به دست آمد که نباید روی یک بازیکن 

حساب زیادی باز کنیم.
 داورزنی درب��اره برخی اظهارات مطرح ش��ده در 
رس��انه ها، گف��ت: اگر فردی در نشس��ت های کمیته 
فنی اظهار نظری می کند و پای آن بایستد، مشکلی 
نیس��ت. اما اگر با موضوعی موافقت کرده است و بعد 
در گفت وگو با رس��انه ها منکر این موضوع شود، کار 

پسندیده ای نیست.
داورزنی تاکید کرد: فدراس��یون مدعی نیس��ت که 
کارش نقص نداش��ته، ام��ا اگر تصمیمی بر اس��اس 
مش��ورت و خرد جمعی گرفته شده، باید از آن دفاع 
کنی��م. در س��ال آینده رویداده��ای نزدیک به هم و 
همزمان داریم که باید از اکنون برای حضور شایسته 
در آن برنامه ری��زی کنیم. به عن��وان مثال بازی های 
آس��یایی سه روز قبل از شروع قهرمانی مردان جهان 
آغاز خواهد ش��د و باید برای حضور شایس��ته در دو 

رویداد از هم اکنون برنامه ریزی کنیم.
وی ادامه داد: ازس��وی دیگر لیگ ملت ها به روش 
جدید برگزار خواهد شد که تا دوم مردادماه پیگیری 
می شود و باید برنامه ریزی مناسبی برای این رقابت ها 
داشته باش��یم که نظرات اعضای کمیته فنی در این 

زمینه بسیار سازنده خواهد بود و در مجموع همانند 
امس��ال بر اس��اس تصمیم گیری ای��ن کمیته عمل 

خواهیم کرد.
رئیس فدراسیون والیبال گفت: باید برای هر رویداد 
چند برنامه مختلف با توج��ه به آرمان والیبال ایران 
مدنظر داشته باش��یم که با هر نوع تغییراتی بتوانیم 
به روز عمل کنیم. بنابراین موضوع اصلی کمیته فنی 
در نشست های آینده برنامه ریزی برای تیم های ملی 
است به گونه ای که به آرمان های تدوین شده دست 

یابیم.
وی ب��ه اظهارات کارشناس��ان ش��رکت کننده در 
این نشس��ت اش��اره کرد و گفت: قرار نیس��ت همه 
اظهارنظرها یک ش��کل باش��د، بلکه باید هر کس��ی 
ارزیابی خودش را داش��ته باشد، اما در نهایت به یک 
تصمی��م جمعی برس��یم و در آینده نی��ز از آن دفاع 
کنیم. همیش��ه تاکید کردم که فدراس��یون والیبال 
از انتقادات سازنده اس��تقبال می کند و این روند نیز 
ادامه خواهد داش��ت. در این مدت حتی به مخالفان 
فدراس��یون نیز میدان دادیم تا بیایند برای پیشرفت 

والیبال با مجموعه همکاری کنند.
داورزن��ی ب��ا بی��ان این ک��ه در تلاش هس��تیم تا 
اس��تاندارها را در والیبال افزای��ش دهیم، گفت: باید 
همه برای رش��د و ش��کوفایی والیب��ال تلاش کنیم. 
والیب��ال در قل��ب مردم قرار گرفته اس��ت و در حال 
حاضر همه مردم در هر صنفی که باشند، چهره های 
والیب��ال ایران را می شناس��ند و به آن ه��ا علاقمند 
هس��تند. والیبال به مردم احس��اس غرور داده و اگر 
در میدانی نتیجه نگیرد، این ناکامی در جامعه کاملا 
احساس می ش��ود. بنابراین وظیفه سنگینی برعهده 
فدراسیون است و مسئولان فدراسیون در این مسیر 
نی��از مب��رم به مش��ورت و همفکری کارشناس��ان و 
خانواده بزرگ والیبال دارند تا در اینگونه نشست ها، 

درباره موضوعات مهم تصمیم گیری شود.
وی در پای��ان تاکی��د کرد: والیبال تنها رش��ته ای 
اس��ت که بیش��ترین حضور بخش خصوصی را دارد. 
در لی��گ برتر اکثریت باش��گاه ها از بخش خصوصی 
اس��ت و در لیگ دسته یک نیز این روند رشد بسیار 

خوبی دارد.

در ادامه رقابت های تیروکمان قهرمانی آسلیا و در مرحله حذفی 
انفلرادی کامپوند زنلان و مردان که در بنلگلادش در حال برگزاری 
است، کمانداران با شکسلت برابر حریفان خود از گردونه مسابقات 

قهرمانی آسیا حذف شدند.
در ادامه رقابت های تیروکمان قهرمانی آسیا در بنگلادش و در مرحله حذفی 
انفرادی کامپوند زنان و مردان، کمانداران با شکست برابر حریفان خود از دور 
مسابقات قهرمانی آسیا حذف شدند. در این مسابقات، امیر کاظم پور پس از 
استراحت در دور نخست حذفی، در دور دوم مسابقات به مصاف کمانداری از 
کویت رفت و با نتیجه ۱۴۶ بر ۱۳۶ به پیروزی رسید. وی در دور یک هشتم 
نهایی برابر کمانداری از بنگلادش با نتیجه ۱۴۵ بر ۱۴۳ به پیروزی رسید. وی 
در دور یک چهارم نهایی با نتیجه ۱۴۸ بر ۱۴۴ برابر کمانداری از هند شکست 
خ��ورد و از راهیابی به مرحله نیمه نهایی بازماند. محمدصالح پالیزبان دیگر 
نماینده ایران پس از استراحت در دور نخست حذفی، در دور دوم به مصاف 
کمانداری از بنگلادش رفت و با نتیجه ۱۴۸ بر ۱۴۷ به پیروزی رسید. وی در 

دور یک هشتم نهایی برابر کمانداری از کره جنوبی با نتیجه ۱۴۹ بر ۱۴۵ به 
برتری رسید. وی در دور بعد به مصاف کمانداری از هند رفت و با نتیجه ۱۴۹ 
بر ۱۴۷ شکس��ت خورد و از راهیابی به مرحله بعد بازماند. محمد معدن دار 
نیز پس از استراحت در دور نخست حذفی، در دور دوم به مصاف کمانداری 

از قزاقس��تان رفت و با نتیجه ۱۴۶ بر ۱۴۳ شکست خورد و حذف شد. نیما 
محبوبی دیگر کماندار ایران پس از استراحت در دور نخست حذفی، در دور 
دوم به مصاف کمانداری از قزاقستان رفت و با نتیجه ۱۵۰ بر ۱۴۳ شکست 
خورد و حذف ش��د. در ادامه این رقابت ها، گیسا بایبوردی پس از استراحت 
در دور نخست حذفی، در دور دوم برابر کمانداری از قزاقستان با  نتیجه ۱۴۴ 
بر ۱۴۲ به پیروزی رسید و راهی دور بعد شد. بایبوردی در دور بعد با نتیجه 
۱۴۸ بر ۱۴۷ برابر کمانداری از کره جنوبی شکست خورد و از دور رقابت ها 
حذف شد. راحله فارسی نیز در دور نخست مسابقات حذفی برابر کمانداری از 
قزاقستان به میدان رفت و با نتیجه ۱۴۴ بر ۱۳۷ به برتری رسید. وی در دور 
یک هشتم نهایی به مصاف کمانداری از هند رفت و با نتیجه ۱۴۴ بر ۱۴۱ 
شکس��ت خورد و از دور مسابقات حذف شد. کوثر خشنودی کیا نیز در دور 
نخست مسابقات حذفی به مصاف کمانداری از ویتنام رفت و با نتیجه ۱۴۵ 
بر ۱۴۴ به پیروزی رسید. وی در دور یک هشتم نهایی به مصاف کمانداری از 

کره جنوبی رفت و با نتیجه ۱۴۷ بر ۱۴۳ شکست خورد و حذف شد.

رقابتهای تیروکمان قهرمانی آسیا - بنگلادش

حذف کمانداران کامپوند از رقابت های انفرادی قهرمانی آسیا

 در جام ملت ها با کادر ایرانی قهرمان شدیم تا ناکامی المپیک 
و لیگ ملت ها جبران شود

داورزنی: 

عزیزی خادم:

 مسیر روشنی را پیش روی فوتبال داریم
سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری:

باید در تورهای خارجی رکاب بزنیم

رییس فدراسیون فوتبال گفت: مسیر روشنی را پیش روی 
فوتبال داریم و شلاهد فصل نوینی در این رشلته در کشور 

خواهیم بود.
»شهاب الدین عزیزی خادم« در گفت و گویی که متن آن در سایت 
فدراسیون منتشر ش��د در خصوص اجرای طرح استعدادیابی در رده 
سنی زیر ۱۶ س��ال، اظهار داشت: خوشبختانه اجرای این طرح برای 
نخستین مرتبه نشان داد در بخش پایه استعدادهای بی نظیری وجود 
دارد که بدون شک با پوشش و حمایت می توان در آینده، شاهد توسعه 
بیش ازپیش فوتبال در رده های پایه و تیم های ملی بود. وی ادامه داد: 
در همین راستا فدراسیون فوتبال نگاه عدالتی و مساوی دارد. در بخش داوران و در حوزه استعدادیابی، فوتبال ملی، 
زنان، فوتبال ساحلی، فوتسال، فعال شدن استان ها برای برگزاری مسابقات و دیگر برنامه ها با این نگاه پیش رفته و 
علیرغم مشکلاتی که بر سر راه داریم، هیچ یک از برنامه های خود را لغو نکردیم. فدراسیون فوتبال قوی تر و متمایزتر از 
قبل حرکت می کند تا شاهد توسعه و موفقیت فوتبال باشد. رییس فدراسیون فوتبال خطاب به استعدادیاب های سراسر 
کشور گفت: در فوتبال ملی این تفاوت و تمایز را مشاهده کردید. برای دیدارهای تیم های ملی فوتبال برای صعود به 
جام جهانی، مشکلات میزبانی در بحرین و گرفتن میزبانی هم حق مسلم ما بود، علیرغم تمام مشکلات موفق تر از قبل 
بودیم و اکنون رنکینگ اول آسیا و صدرنشین گروه خود هستیم. صعود سرافرازانه تیم ملی فوتبال زنان برای اولین 
بار، استعدادیابی که در رده سنی زیر ۱۶ سال انجام شده و ۱۱ هزار و ۵۲۳ شرکت کننده برای استعدادیابی ثبت نام 
کردند، نایب قهرمانی تیم ملی فوتبال ساحلی پس از تعطیلی ۲ ساله اردوها، افتخار آفرینی تیم ملی امید، بیانگر این 
است که مجموعه فدراسیون فوتبال برای موفقیت تلاش می کنند. وی گفت: برای ایجاد شرایطی مناسب و امکانات 
هر چه بیشتر برای تیم های ملی، با حمایت و تلاش هیات های استانی، کمپ های تمرینی را برای تیم های ملی در نظر 
گرفته ایم. در نشست اخیری که با وزیر ورزش و جوانان در جزیره کیش داشتیم، در خصوص امکانات و کمپ تیم ملی 
و با حمایت های ویژه سعید محمد )مشاور رییس جمهوری و دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری � صنعتی و ویژه 
اقتصادی(، برنامه ریزی خوبی را انجام دادیم. قصد داریم کمپ تیم های ملی را در استان ها گسترش دهیم تا به عنوان 
پایگاه اصلی فوتبال ملی شناخته شوند و در نهایت به هدفمان که توسعه و گسترش فوتبال ملی است، برسیم. تیم ملی 
متعلق به همه مردم است. بر همین اساس با ایجاد شرایط و امکانات مناسب در استان ها، بستر توسعه را فراهم کرده 
تا در نهایت به هدفمان برسیم. عزیزی خادم در ادامه گفت: کره جنوبی با آن اقتصادی که دارد، فدراسیون فوتبالش 
این تیم را با یک پرواز معمولی به مسابقات اعزام می کند در صورتی که تلاش ما این بود تا تیم ملی بدون دغدغه در 
مسابقات حضور داشته باشد. نه تنها تیم ملی فوتبال بزرگسالان بلکه تیم ملی فوتبال امید و زنان نیز با پرواز اختصاصی 
در رقابت ها حضور یافتند. مجموعه فدراسیون فوتبال دلسوزانه و مشتاقانه در کنار تیم ملی فوتبال بوده و به عنوان 

پایگاهی که موجب شادی ملت عزیز ایران را فراهم کرده، از هیچ تلاشی دریغ نکرده است. 

سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری کشورمان حضور در 
تورها و مسلابقات خارجی را در اولویت برنامه های آماده 
سلازی رکابزنان عنوان کرد و گفت: اولویت مان حضور در 

تور لانکاوی مالزی و تامین تجهیزات است.
علیرض��ا حقی  پیرامون تش��ریح وضعیت آغ��از اردوهای تیم 
دوچرخه س��واری کش��ورمان برای حضور در بازی های آسیایی 
گفت: طبق برنامه قرار اس��ت یک هفته پس از برگزاری آخرین 
مرحله لیگ دوچرخه س��واری در مش��هد که از امروز هم شروع 
ش��ده اردوهای تیم ملی را استارت بزنیم. بنابراین برنامه اردوی 

تیم ملی از هفتم آذرماه در جزیره قشم آغاز و تا پایان ماه ادامه می یابد. ما در این مرحله از اردو تنها برنامه های 
بدنسازی تیم را دنبال خواهیم کرد. وی ادامه داد: ما برای برگزاری این اردوی خارج از تهران محدودیت داریم. 
نفراتی که در اردو حاضر هستند ۳۰ نفر خواهند بود که متشکل از رکابزنان رده سنی بزرگسال و امید و چند 
نفر از نوجوانان به صورت محدود است. البته چند دوچرخه سوار زن هم در اردو حاضر خواهند بود. سرمربی 
تیم ملی دوچرخه س��واری کشورمان خاطرنش��ان کرد: ما برای حضور موفق در مسابقات قهرمانی آسیا و در 
نهایت بازی های آسیای سال آینده باید در چند مسابقه خارجی پا بزنیم. ۶ مسابقه مد نظر ما هست که از این 

بین اولویت حضور در تور بین المللی لانکاوی مالزی است.
وی بیان کرد: ما پیشینه خوبی در این تور داریم به طوری که پور سیدی یک بار قهرمان این تور شده بود. 
این تور مطرح دو سال به دلیل کرونا برگزار نشده و یک سال هم ما به دلیل مشکلات باشگاه ها در آن شرکت 
نکردیم. هر چند هنوز دعوت نامه رس��می از س��وی میزبان برای باشگاه ها و کشورها نیامده اما خودمان پیش 

دستی کرده و درخواست کرده ایم تا در این تور شرکت کنیم.
حقی با تاکید بر اینکه اگر در بازی های آسیایی نتیجه می خواهیم باید در تورها و مسابقات خارجی حضور 
داش��ته و پا بزنیم گفت: دو تور در ش��ارجه امارات و تور چند مرحله ای آنتالیا ترکیه را هم پیش رو داریم که 
آخر بهمن ماه است اما اولویت ما حضور در تورهای سطح بالاتر همچون چین و مالزی است. در کنار حضور 

در مسابقات برون مرزی باید لوازم و تجهیزات ما نیز تأمین شود.
وی به برگزاری مسابقات لیگ هم اشاره داشت و افزود: آخرین مرحله لیگ از امروز در مشهد آغاز می شود. 
تقریباً شش ماهی به دلیل اوج گرفتن کرونا و تغییر و تحولات مدیریتی مسابقه ای نداشتیم و خوشبختانه از 
زمانیکه آقای هاش��م کندی سرپرست فدراسیون شده اند مسابقات و لیگ های معوق همه برگزار شده اند و در 
تلاش هستند تا فصل مسابقات دوچرخه سواری را به خوبی تمام کنند. البته این مساله به نفع رکابزنان است 
چرا که آنها با باش��گاه ها قرارداد دارند و برای اینکه پول و حق الزحمه خود را بگیرند باید در مس��ابقات حاضر 

باشند و این اتفاق خوبی برای آنهاست.

سجادی: 
 استعدادیابی 
در فدراسیون 
 فوتبال را به 
فال نیک می گیریم

وزیر ورزش و جوانان گفت: جلسه  هم اندیشی و بررسی استعدادیابی در فدراسیون 
فوتب�ال را به فال نیک می گیریم؛ مس�یر حرکت اس�تعدادیابی در فوتبال باید از 

گلخانه ای به علمی باشد.
کمیته جوانان فدراس��یون فوتبال در راس��تای جمع بندی و اجماع نظرات دس��ت اندرکاران 
استعدادیابی رده سنی زیر ۱۶ سال فوتبال پسران که ماه گذشته در سراسر کشور برگزار شد، 
به منظور هم اندیش��ی و بررسی موضوع استعدادیابی در فوتبال، جلسه ای را با حضور اعضای 
این کمیته و  روسای هیات های گلستان، یزد، هرمزگان، آذربایجان غربی، اصفهان، کرمانشاه، 
همدان، کیش، لرستان، مازندران، البرز، گیلان و تهران و همچنین کارشناسان برگزار کرد.  در 
همین راستا، سید حمید سجادی طی پیامی خواستار استمرار طرح استعداد یابی در فوتبال 

شد. متن پیام وزیر ورزش و جوانان به شرح زیر است:
جامعه گسترده مخاطبان در رشته فوتبال و میزان علاقه مندی خانواده ها و همچنین محبوبیت 
این رشته  جذاب، بستر مناسبی را برای فعالیت های زیرساختی در فوتبال ایران فراهم کرده تا 
با نگاه استراتژیک به مقوله استعداد یابی و نخبه پروری بنگریم و با جایگزینی رویکرد علمی از 
استعدادیابی گلخانه ای فاصله گرفته و شرایط را با پرورش نخبگان فوتبالی برای توسعه پایدار 
فراهم آوریم. برخورداری از مربیان دلسوز، کارآمد و فعال که تخصص آنها با تعهد آمیخته شده 
و قلبشان برای ایران عزیز می تپد، یک نقطه قوت برای فوتبال کشورمان است تا ظرفیت های 
این رشته را تقویت کنیم و به سمت یک اتفاق خوب در راستای پرورش نسل های پرافتخار 

پیش رویم.


